

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 11/02-2020

Afdeling: 37.

Fremmødt: Caroline, Henrik, Kim og Troels.

Afbud: Kurt.

**FAB indgået post:
12. februar 2020**

Referent: Troels.

Dagsorden: 1. Godkendelse af sidste referat

- 2. Evt. indlæg fra ejendomsmester/inspektør**
- 3. Formanden: Siden sidst / indkommen post**
- 4. Igangværende initiativer i afdelingen**
- 5. Eventuelt**

JS	THMO	KIPE	KRT	TOSI	MOJO	HMR	FL	PEBO
	1					1		
Abest	Ejd.mest.	HR	BGH	UDL	EN	Sbest	MIS	HARO
1	1	1		1	1	JAN	1	1
Kopier fordelt 27 / 2 2020 af: MJT								

↓ Til boligselskabets kommentarer ↓

Ad 1.: Ikke modtaget endnu.

Ad 2: Intet.

Ad 3: Bestyrelsen har vedtaget at offentliggøre referater fra og med den 11-02-2020

Bestyrelsen har besluttet at der kun kan udbetales penge fra bestyrelsens konti, med skriftlig tilladelse fra kasserer og formand.

Nye spørgsmål og opfølgning kan ses på bilag 1

Ad 4: Der arbejdes på, i samarbejde med fælleshuset, at arrangere Fastelavnsfest den 23/02.

Ad. 5: I april er bestyrelsesmødet skubbet til den 14/04-2020 pga. påske.
Hvis det er muligt, så vil bestyrelsen gerne invitere Theis med til mødet.

Beboerblad: Det har været vendt i bestyrelsen, men bestyrelsen prioritere at fokusere på andre tiltag.

Jeg er opmærksom på den lange svarfrist der desværre har været denne gang, jeg beklager.
Mjt

Rigtig god fornøjelse.
Mjt

Thmo jeg deltager gerne

Næste afdelingsbestyrelsesmøde afholdes den:
03/ 03-2020 kl 17:00.

Bilag 1.

Nye spørgsmål, opfølgning på tidligere spørgsmål.

1: Hvor er flaget til indkørslen til Korsløkkeparken afdeling 37??? (Theis) **så snart flagstanden er lavet bliver det hængt op, der er bestilt service til den.**

2: Hvor er beholder til gløder/aske ved grill området??

Det skulle være opsat. Fint I fortæller det, den tidligere driftmester skulle havde bestilt dem, men det viser han ikke har gjort. De er bestilt i dag og bliver sat op så snart vi har modtaget dem.

3: Babygyngende ved legeplads. Blok 4-5, Har du fået en pris ? (Theis) **den vil koste ca. 25,000 kr. opsat inkl. moms**

4: Hvorfor er der varme på radiator om sommeren, hvordan får vi det ændret???

Der er ofte meget varmt i opgangene. (Theis) det er lov krav at der skal være varme og alle radiator er låst som man kan ikke lave om på indstillingen. Det styres af CTS anlæg

5: Bliver der lavet indflyttermapper til nye indflyttere med diverse oplysninger. (Theis) **Ja der er lavet en fin beboervejledningen som alle får ved indflytning**

6: Grill-olietønde (Caroline)

Caroline undersøger.

7: Bålsted/snogbrødsgrill/aktiviteter/underholdning

Er der interesse for at vi prøver at starte lidt op i løbet af forår/sommer?

Der bliver indkøbt bålsted i foråret, hvis der kan findes frivillige.

8: Er der nogen som er interesseret i at prøve at lave noget fundraising ??

Pt er der ikke den store interesse, men når vi ved hvad der er af kurser til dette, så bliver det taget op igen.

9: Hvordan kan vores fest lokale så tomt så mange uger?? Kan vi udleje det til nabo selskaber??

Vi spørger når der er afdelingsmøde i fælleshuset den 20/02-2020 kan oplyse at det har være udlejet 75 gange til beboer. Siden opstart af fælleshuset d. 1 august 2018

11: Arrangement med rundvisning på Fyens Stiftstidende.

Der vil blive igangsat noget når vi når foråret.

12: Opsætning at skilte med den nye vægtgrænse, som er godkendt af kommunen. Er det noget du skal ind over Theis ? **de er ved at bliver fremstillet og vi har fået grønt lys til fra kommunen.**